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     MDD nám každoročne štartuje tento letný mesiac, avšak tentokrát začal 
búrkami, záplavami a ochladením. Z tohto dôvodu sme boli nútení oslavy MDD 
zrušiť a zvoliť inú formu, akou potešiť deti. Prvý týždeň som mal náročný na 
riešenia susedských sporov a komunikácie medzi úradmi. Pripravil som podkla-
dy na verejné obstarávanie prác, ktoré máme v pláne. Zabezpečili sme všetko 
potrebné k voľbám do europarlamentu, ktoré sa konali 8.6.2024 a dokonca som
stihol osláviť aj meniny. Ako sme už zvyknutí, pri podaní žiadostí na dotácie sa 
nám začnú hrnúť rôzne dokladania príloh, ktoré sú mnohokrát duplicitné, ale 
robíme aj nelogické kroky, aby sme boli vo výzvach úspešní. 

     Bol mi doručený posudok územného plánu, ktorý som doručil na OÚŽP 
a zverejnil na webe obce k nahliadnutiu Vám všetkým. Prerokovanie tohto 
dôležitého dokumentu bude 1. júla 2024 o 10.00 hod. Rozbehli sme veľa 
projektov a čo nevidieť sa presvedčíte na vlastné oči, čo všetko sa bude robiť. 
Dal som naceniť niekoľko potrebných opráv ciest, mostov aj kanalizácie. Stále sa
boríme s čistením potokov, ktoré zanedbáva Povodie Váhu vo veľkej miere. 

     15. 6 2024 som sa bol pozrieť  na folklórnu skupinu Rokôška, ako aj na členov
malej Rokôšky na Hornonitrianskych folklórnych slávnostiach v Prievidzi. Bolo 
krásne nielen počasie, ale aj ich vystúpenia. Neskôr večer som bol ešte na 
oslave 100. výročia založenia Dobrovoľného hasičského zboru v Nitrianskych 
Sučanoch. 

     Na 24. júna som zvolal zastupiteľstvo, na ktorom sme opäť prerokovali 
a schválili všetko potrebné pre fungovanie obce. Deje sa toho moc a je to vidieť 
aj na čase, ktorý trávim v práci. Som rád, keď sa veci daria a venovaná energia 
všetkých, ktorí na projektoch pracujú, má význam.  Na 4. júla sme naplánovali 
slávnostné poklepanie základného kameňa bytovky. Mal som stretnutia 
s občanmi, s pánom farárom, obecnými komisiami, ako aj sedenie s predsedami
miestnych záujmových organizácií. 

     Na konci mesiaca sme sa tradične rozlúčili s deviatakmi, ktorí sa už do našej 
školy ako žiaci nevrátia. Tie dni fakt ubiehajú neskutočne a je tu júl, ktorý je 
prvým prázdninovým mesiacom a na koncoročnej rozlúčke v škole 28.6.2024 
som všetkým poprial splnenie ich snov a túžob v čo najväčšej miere.
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30.6.2024 som sa zúčastnil na svätej omši v našom kostole, kde sme sa rozlúčili 
s odchádzajúcim p. farárom Viktorom Mičudom. Pôsobil v našej farnosti desiaty 
rok, za čo som mu zo srdca poďakoval a aj touto cestou mu do ďalšieho života 
prajem hlavne veľa zdravia, nech si užíva dni v pokoji a radosti. 

     Aj Vám prajem všetko dobré, užite si krásne letné dni, počas dovoleniek 
načerpajte veľa síl a energie, ale tiež mnoho príjemných a milých zážitkov…

                                                                                                   R.Š.


